
 

 

Protokoll fört vid 114:e ordinarie styrelsemötet för  
Aneby Näringsliv, ekonomisk förening. 
 
 
 
Datum: 2021-04-27 
Plats: Digitalt möte via Teams 
Närvarande: Åke Berg, Marco Fjordmark, Lars-Erik Fälth, Emma Eriksson, Beata Allen, Ola 
Gustafsson.  
Adjungerad: Charlotte Johansson. 
Frånvarande: Tomas Axelsson, Daniel Berlin. 
Övriga: Ida Fredman 
 
 
§ 1 Mötets öppnande  
Ordföranden öppnade det 114:e styrelsemötet, ett digitalt styrelsemöte via Teams.  
 
§ 2 Justerare 
Till att justera dagens protokoll utses Emma Eriksson. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
Protokoll från styrelsemötet 2021-03-23 godkänns. Noteras att Ola ännu ej registrerat nya mailadress för 
föreningen. 
 
§ 4 Ekonomi, inkomster/utgifter samt fasta och rörliga kostnader   
Bokslut har upprättats och kassören Daniel Berlin låter meddela att det slutar med ett överskott på 35.000 
kr för 2020, bättre än förväntat. Delvis en effekt av att semesterpengar återbetalats i en reglering i 
samband med avslutning av föreningens anställning under 2020. Föreningen har nu en bra balans mellan 
intäkter och utgifter. 
 
§ 5 Aktiviteter 
Frukostmöten, genomförda 
25 mars – genomfört - nya översiktsplanen, samt medverkan av Erik Lax från Bröderna Lax AB. Drygt 
20-talet deltagare i digitalt möte. 
 
Frukostmöten, kommande 
29 april – nya regler för företagens sopsortering. Amaq medverkar och berättar. Över 20 anmälda. 
27 maj – Anna Gillek, Svenskt Näringsliv, inbokad som gäst. Färska siffror med resultat från Svenskt 
Näringslivs företagsenkät. Beslutas att mötet genomförs digitalt, inte läge ännu att ha fysisk samling. 
 
Årsstämman 16 juni 
Beslut om huruvida årsstämman ska genomföras fysiskt eller digitalt hänskjuts till nästa styrelsemöte, 25 
maj. Kallelse till årsstämma ska, enligt stadgarna, skickas senast två veckor före, och då är det tillräcklig tid 
efter nästa styrelsemöte. Alternativa lösningar diskuteras om vi tvingas genomföra digitalt. 
 
Anebyveckan 18-22 maj 
Ingen Anebydag i år, men köpmännen med flera planerar för en Anebyvecka med temat Lokalt och 
hållbart. Bland annat städdag i Aneby, tipspromenad, utställning med mera. 



Beslutas att Aneby Näringsliv tar aktiv del i arrangemanget. Föreningen satsar 10:-/deltagare på 
tipspromenaden och pengarna ska gå till något hållbart (kan vara inom områden som miljö, ekonomi, 
socialt med mera). Deltagarna på tipsrundan får komma med förslag och föreningen beslutar om projekt i 
efterhand. Avsikten är att gå in med 5.000:- (eller ev något mer om antalet deltagare överstiger 500). 
 
Företagsmässan 2022 
Arbetsgruppen har beslutat att mässan ska genomföras 23-24 sept 2022 på Lövstaområdet (samma lokal 
som 2016 och 2019). Tid och plats bokad med Lövsta Fastigheter. Marknadsföring av mässan planeras 
påbörjas i mitten av oktober till aktuella utställarföretag. Nästa möte i mässgruppen planeras till 2021-09-
28. Påpekas att budget för mässan måste upprättas. 
 
Införande av permanenta presentkort 
Marco rapporterar om fortsatta kontakter i frågan. Ännu ingen konkret lösning. 
 
Valberedning inför årsstämma 
Beslut har tidigare tagits om att från och med årets årsstämma välja valberedning, förslagsvis två pers. 
Inför årets stämma får Ola i uppdrag att lyssna med Anita Walfridsson om att ånyo ta ansvaret för att 
förbereda funktionärer inför årsstämman. 
 
Årets nytänkare 
Priset delas ut av Science Park i samarbete med Tillväxtstiftelsen och Aneby Näringsliv. Ida Fredman 
redogör för förslag till mottagare och styrelsen ställer sig helt enig bakom beslutet. Ida tar ansvar för 
vidare administration inför utdelningen av priset. 
 
§6 Frågor kring köpmännen 
Marco Fjordmark och Emma Eriksson ger en lägesbild. Kommande aktivitet är Anebyveckan 18-22 maj. 
 
§ 7 Frågor kring Science Park 
Ida Fredman raporterar om fortsatt inställda fysiska träffar och utbildningskvällar. Digital Starta eget-kurs 
planeras gemensamt för flera kommuner i slutet av maj. Här blir intresserade entreprenörer i Aneby också 
inbjudna. Noteras kan att antalet företagsstarter nationellt är högre i år jämfört med i fjol, men i 
Jönköpings län är trycket något sämre. Dock konstaterar Ida att inflödet i Aneby kommun är helt OK. 
 
Kvinnligt företagsnätverk i regionen planeras med initiativ från Sävsjö och Vetlanda kommun. Ida har 
deltagit i upptaktsträff och har nu avsikten att komma igång med lokalt kvinnligt nätverk med 
förhoppningsvis 10-12 deltagare. Vill man även delta på regionala utbildnings-/nätverksträffar är 
kostnaden 1.000:-/deltagare. Här diskuterar styrelsen om ANL kan vara med och dela på kostnaden. 
Styrelsen ställer sig positiv till detta och när mer fakta finns att redovisa ska Ida återkomma i frågan. 
 
§ 8 Information från kommunen 

• Föreningar som på ett så berömvärt sätt engagerade sig i Aneby hjälper, leverens av matkassar till 
70+-gruppen under 2020, får nu en ersättning. Föreningarna delar på 77.000:-, där kommunen 
bidrar med hälften och Tillväxtverkets hemsändningsbidrag med hälften. 

• Kommunstyrelsens ordförande, Beata, ska under kommande vecka, precis som KSO i många av 
landets kommuner, få en 20 minuter lång pratstund med kronprinsessparet, som vill lyssna in hur 
kommunernas situation är i pandemitider. 

 
§ 9 Medlemsfrågor 
Inga förändringar, 84 medlemsföretag. 
 
§ 10 Övriga frågor 
Uppsägning av kontorsplats i Näringslivets hus 
Veronica Örfelth har per 2021-04-27 sagt upp sin kontorsplats i Aneby Näringslivs lokaler, då hon har för 
avsikt att flytta all verksamhet till Tranås. Ola får i uppdrag att genomföra avslutningen med Veronica och 
att hon lämnar sitt kontor senast 2021-05-31. 
 



§ 11 Nästa styrelsemöte 
Tisdag 25 maj – digitalt via Teams. Kallelse via Ola. 
Planerade möten i övrigt: Årsstämma onsdag 16 juni  
  
§ 12 Avslutning 
Ordförande avslutar mötet kl 20.05. 
 
 
Justeras: 
 
 
Åke Berg   Emma Eriksson Ola Gustafsson  
ordförande     justerare         sekreterare   


